
 
Protokół Nr 3/07 

 
z posiedzenia komisji rewizyjnej 

dnia 24 stycznia 2007 r. 
odbytego w sali konferencyjnej urzędu nr 201 

 
 

Rozpoczęcie posiedzenia godz. 800 
Zakończenie posiedzenia godz. 940 

 
Posiedzenie komisji otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji Bronisław Jurec , który 
powitał wszystkich obecnych na posiedzeniu . 
W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik do protokołu oraz wójt, zastępca i skarbnik gminy . 
Na podstawie listy obecności przewodniczący komisji stwierdził quorum przy którym 
komisja moŜe obradować i podejmować prawomocne decyzje .  
O terminie posiedzenia członkowie komisji zostali powiadomieni pisemnie , otrzymując 
materiały ( projekt uchwały Nr IV/23/07 członkowie komisji otrzymali przed posiedzeniem ). 
Porządek posiedzenia komisja przyjęła jednogłośnie w brzmieniu jak niŜej :  
1.Zatwierdzenie porządku obrad  
2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji  
3.Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję , która odbędzie się 26 stycznia 2007 r.  
4.Ocena realizacji uchwał rady gminy za rok 2006 
   Opinia komisji  
5.Informacja o zgłaszanych do Urzędu Gminy skargach i wnioskach kierowanych przez  
   obywateli za rok 2006 . 
   Opinia komisji na sesję  
6.Sprawy róŜne  
7.Zamknięcie posiedzenia komisji  
Ad.1 
Jak wyŜej .  
Ad.2 
Protokół Nr 2/07 z poprzedniego posiedzenia komisji został przyjęty jednogłośnie bez 
odczytywania . 
Ad.3 
Wójt Gminy przedstawił projekty uchwały przygotowane pod obrady najbliŜszej sesji , 
komisja  te projekty  przedyskutowała i  zaopiniowała jak niŜej :  
-  projekt uchwały Nr IV/17/07 w sprawie wyraŜenia zgody na zawarcie umowy dzierŜawy ; 
   komisja zaopiniowała pozytywnie    ,   
- projekt uchwały Nr IV/18/07 w sprawie wyraŜenia zgody do zawarcia  umowy dzierŜawy na  
  okres dłuŜszy  niŜ trzy lata i wyraŜenia zgody  na odstąpienie od obowiązku przetargu na  
  dzierŜawę; komisja  pozytywnie zaopiniowała , 
- projekt uchwały Nr IV/19/07 w sprawie uchylenia uchwały Nr VIII/66/03 Rady Gminy 
Stargard Szczeciński z dnia 28 maja 2003 roku w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu  zagospodarowania przestrzennego gminy Stargard Szczeciński ; 
komisja pozytywnie zaopiniowała , 
- projekt uchwały Nr IV/20/07  w sprawie zmiany regulaminu udzielenia pomocy materialnej 
o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie gminy Stargard Szczeciński; 
komisja zaopiniowała pozytywnie ,  
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- projekt uchwały Nr IV/21/07 w sprawie zatwierdzenie przychodów i wydatków gminnego 
funduszu ochrony środowiska i gospodarki wodnej na 2007 rok  
Radny Lutyński – zapytał się , czy jest opracowany regulamin tj zasady dla mieszkańców, 
którzy chcieliby budować  przydomowe oczyszczalnie ścieków . 
Wójt Gminy –wyjaśnił ,Ŝe będzie to dotyczyło tych miejscowości gdzie nie będzie  
kanalizacji   i do sesji lutowej taki regulamin powinien być opracowany .  
Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie .   
- projekt uchwały Nr IV/22/07 w sprawie zmian budŜetu gminy na 2007 r. oraz zmiany 
limitów wydatków na wieloletnie programy inwestycyjne  
Wójt Gminy – omówił projekt uchwały posiłkując się  uzasadnieniem tego  projektu uchwały.  
Radny Lutyński – w swojej  wypowiedzi m.in. powiedział , Ŝe TBS uzyskał kredyt na 
termomodernizację , spłata kredytu to 10 lat , TBS rozłoŜył kwotę do spłaty na  rat , a my 
dajemy całość .  
Skarbnik Gminy – wyjaśniła , Ŝe my nic nie dajemy na część finansowaną kredytem tylko na 
koszty finansowane poza kredytem , bo jesteśmy właścicielami . 
Komisja w/w projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie . 
Członkowie komisji otrzymali dodatkowy projekt uchwały Nr IV/23/07 w sprawie zmian 
uchwały w sprawie zwołania zebrań wiejskich , który  zaopiniowali pozytywnie .  
Ad.4  
Przewodniczący komisji odczytał informację z realizacji uchwał Rady Gminy podjętych w 
2006 roku . 
Informacja stanowi załącznik do protokołu . 
Radny Lutyński poinformował ,Ŝe z uchwały Nr XXXIII/248/05 z dnia 30.12.2005 w sprawie 
planu pracy Rady Gminy na rok 2006 z IV kwartału nie zostały zrealizowane dwa tematy 
dotyczące komisji rewizyjnej  , jeden dotyczył  sprawozdania  z wykorzystania środków 
pochodzących  z funduszy Unii Europejskiej , a drugi to informacja na temat wpływu do 
budŜetu gminy środków z tytułu opłat adiacenckich   i planistycznych i  tutaj radny 
zaproponował , aby ująć to juŜ na następną sesję . 
Komisja uwag więcej nie zgłosiła i przyjęła następującą opinię :  
 Komisja Rewizyjna przyjęła informację o realizacji uchwał Rady Gminy za rok 2006 i 
pozytywnie ją zaopiniowała . 
Ponadto komisja wnosi o opracowanie na następne posiedzenie tematów nie zrealizowanych z 
IV kwartału planu pracy Rady Gminy na rok 2006 ( Uchwała Nr XXXIII/248/05 z dnia 
30.12.2005 r. ) są to tematy :  
1.Sprawozdanie Wójta Gminy z wykorzystania środków pochodzących z funduszy Unii   
   Europejskiej  
   Opinia komisji na sesje  
2.Jnformacja Wójta Gminy na temat wpływów do budŜetu gminy środków z tytułu opłat  
   adiacenckich i planistycznych  
   Opinia komisji na sesje  
Ad.5 
Przewodniczący komisji odczytał zapis dotyczący sporządzenia informacji o zgłaszanych do 
Urzędu Gminy skargach i wnioskach przez obywateli w roku 2006 , a mianowicie :  
W roku 2006 w prowadzonym rejestrze skarg i wniosków nie zarejestrowano . 
Ad.6  
Radny Lutyński – zaproponował , aby dla radnych zaprenumerować fachowe pismo byłaby to 
Wspólnota  lub Gazeta samorządu i administracji  , mogłaby być równieŜ wersja 
elektroniczna , aby taka moŜliwość była . 
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Wójt Gminy – odpowiedział ,Ŝe radny powinien z tym wystąpić na sesji i jeŜeli by była taka 
zgoda to trzeba wskazać skąd  środki na ten cel. 
Radny Lutyński – przypomniał  ,Ŝe na poprzednim posiedzeniu komisji prosił o informację 
czy pracownicy  GOPSU będąc członkami komisji alkoholowej pobierali diety . 
Wójt Gminy – wyjaśnił ,Ŝe w pracach komisji uczestniczyły dwie osoby z GOPS-u  była to 
Pani  Ładniak i Pani Cimek i pobierały diety za posiedzenia , posiedzenia komisji odbywały 
się po godz. 15- stej i nie miały potrąceń , bo mieliśmy swoje  uzgodnienia .  
Kolejno wójt poinformował ,Ŝe został powołany nowy skład komisji alkoholowej , spotykać 
się będą po godz. 1530 , płatne będzie tylko jedno posiedzenie i tutaj wójt wymienił kto 
wchodzi w skład komisji , a przewodniczącą komisji została p. Ładniak- kierownik GOPS . 
Radny  Lutyński – odnosząc się do składu komisji powiedział ,Ŝe mogłaby być w składzie 
tejŜe komisji osoba ze składu komisji socjalno-porządkowej i oświaty rady gminy . 
Wójt Gminy – odpowiedział ,Ŝe jeŜeli będzie taka potrzeba to wówczas przeszkoli taką osobę 
i powoła w skład .  
Radny Lutyński – stwierdził ,Ŝe jeŜeli ktoś jest na stanowisku kierowniczym  i ma za to 
dodatek funkcyjny i jeŜeli jest konieczność to musi dłuŜej pracować i kończąc swoją 
wypowiedź zakończył ,Ŝe nie jest to etycznie- moralne.  
Wójt Gminy – odpowiedział ,Ŝe te osoby nigdy swoich obowiązków nie zaniedbywały .  
Radna Domańska – poruszyła temat dotyczący bezpiecznego przejścia dzieci przez drogę w 
Krąpielu  – zaproponowała oznakowanie pulsującym światłem . Kolejno  poinformowała ,Ŝe 
zainteresowanie dzieci zajęciami w świetlicy jest bardzo duŜe , bo uczestniczy ich od 20-45 
dzieci , a starsza młodzieŜ chce dyskotek i o tym mają mówić na zebraniu wiejskim .  
Radny Lutyński – poruszył sprawę wiaty przystankowej naprzeciwko kościoła w Małkocinie , 
iŜ  zachowanie się tam młodzieŜy , powoduje zgłaszanie  skarg przez  osoby  mieszkające  w 
pobliŜu przystanku  - propozycja  zdemontowanie ławek lub usunięcie całego przystanku .  
Wójt Gminy – wyjaśniając odpowiedział ,Ŝe ta sprawa była juŜ zgłaszana przez sołtysa , 
ławek nie moŜna usunąć , bo osoby czekające na autobus będą chcieli usiąść . 
Dalej wójt poinformował ,Ŝe po ostatniej wichurze trzeba zrobić przegląd drzew  , co i gdzie 
trzeba podciąć lub usunąć . 
Radny Lutyński – zaproponował ,aby w pierwszej kolejności przeciąć aleje kasztanowców w 
Małkocinie . 
Radna Domańska – zgłosiła przecięcie alei  kasztanowców w Krąpielu . 
Radny Lutyński – zapytał się czy Uniwersytet Szczeciński płaci podatki za pałac w 
Małkocinie . 
Wójt Gminy odpowiedział ,Ŝe z mocy prawa są zwolnieni , bo prowadzą działalność 
statutową i tutaj wójt obiecał   ,Ŝe sprawdzi to dokładnie i udzieli odpowiedzi .  
Radny Lutyńskie – powiedział ,Ŝe ma dokumenty na to iŜ nie prowadzą działalności 
statutowej , bo wynajmowali sale na wesela .  
Ad.7 
Wobec wyczerpania porządku Przewodniczący Komisji Bronisław Jurec podziękował 
wszystkim za udział i zamknął posiedzenie . 
 
 
Protokołowała :                                                                                  Przewodniczący Komisji  
Z. Stoczkowska                                                                                      Bronisław Jurec  
Data sporządzenia :                                                                            Data podpisania :  
2007.01.24                                                                                          2007 ……………. 
 


